
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 6. december 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Samrådsspørgsmål B

Vil ministeren undersøge Forsvarets Ejendomsstyrelse i årene tilbage til 2010 m.h.t., om

der er sket tilsvarende med deres bevilling, som det er kommet frem, er sket i 2018 og vil

ministeren sikre, at der samtidig sker en kontrol af deres samarbejdspartnere i forbindelse

med indkøb.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bent Bøgsted (DF).

På udvalgets vegne

Naser Khader
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